

Domaine de Mihoudy

Situation Géographique
Wine-growing area

Typologie du Sol
Geological characteristic

Cépage
Grape variety

Couleur et degré
alcoolique
Colour and alcohol content

Méthode de Vinification
Vinification process

Caractéristiques
Techniques
Technical parameters

Notes de Dégustation
Tasting notes

Superbe propriété de 12 hectares située sur la commune d'AUBIGNÉ-SUR-LAYON au cœur de l'Appellation.
Superb estate of 12 hectares situated at AUBIGNÉ-SUR-LAYON in the heart of the appellation.

Terroirs schisteux ou argilo-schisteux traversés par le Layon, la Loire et l'Aubance. Les plateaux et collines se trouvent à une altitude entre 30 et 100 m.

Schist or clay - schist soils crossed by the Layon, Loire and the Aubance. Table-hands and hills are at an altitude between 30 to 100 m.

Cabernet Franc 100%

Cabernet Franc 100%

Belle robe de couleur rubis intense - 12,5 % Alc.

Beautiful and deep ruby colour - Alcohol: 12,5% vol.

Récolte à maturité, sélection des raisins par un passage sur table de tri. Egrappage systématique puis macération pendant 10 à 12 jours. Jus de goutte uniquement et vinification lente en cuves thermo-régulées.

Harvested at maturity, grape selection through a passage on the sorting table. Systematic separation then maceration for 10 to 12 days. Run juice only and slow vinification in temperature-controlled vats.

Acidité : 3,9 g/l - SO2 libre : 30 mg/l
(données analytiques indicatives)

Acidity: 3.9 g/l - Sulphur: 30 mg/l
(indicative measures)

Nez exhalant de jolis parfums de petits fruits rouges, suivi d'une bouche à la structure ample et généreuse avec une belle concentration. La finale souligne la persistance et la jeunesse de ce vin, qui peut se conserver facilement entre 3 et 5 ans.

Servir jeune à 14° - plus âgé à 17°.

Pretty nose exhaling scents of red berries, followed by a wide and generous structure in mouth, with good concentration. The final highlights the persistence and the youthfulness of this wine, which can be easily stored between 3 to 5 years.
Serving temperature: young at 14° or 17°c older.

